



Technical Conditions of Classroom Furnishings

الشروط الفنية لفرش الغرف الصفية



Students Desk

مقعد طلاب

1. A triple desk for the student consists of a metal frame and a desk made of wood and a wooden backrest and a backrest and a drawer.
2. The desk consists of :
 - a. a 1-inch metal frame with a thickness of 2 mm, free of rust, and painted with a black primer.
 - b. good quality Sweden wood
3. The corners must be completely shaved off so that they are curved and harmless The entire wood must also be lacquered so that the face of the desk is a single piece of wood, with pen sorting And bend the fixing screws With everything needed.
4. desk sizes:
 - The width of the wooden box is 35 cm, the length is 105 cm
 - The floor of the box is 30 cm wide, 100 cm long, 15 cm high, empty
 - The student desk is 20 cm wide by 105 cm long
 - The back of the desk is 12 cm wide by 105 cm long
 - The height of iron with wood is 85 cm
 - The width of the iron measures 90 * 80 * 75 cm
 - Divided into 3 drawers

1. مقعد ثلاثي للطالب يتكون من إطار معدني ومقعد مصنوع من الخشب وظهرية خشبي ومسند ودرج .
2. المقعد يتكون من:
 - أ. إطار معدني مقاس 1 انش بسماكة 2 مم، خالي من الصدأ، ومطلي بدهان أسود .
 - ب. خشب السويد نوع ثالث
3. يجب حف الزوايا بالكامل بحيث تكون منحنية وغير ضارة، كما يجب طلاء الخشب بالكامل بحيث يكون وجه المقعد قطعة خشب واحدة، مع وجود فرز للقلم وثني براغي التثبيت بكل ما يلزم.
4. قياسات المقعد:
 - عرض الصندوق الخشبي 35 سم، الطول 105 سم
 - أرضية الصندوق عرضها 30 سم وطولها 100 سم وارتفاعها 15 سم فارغة
 - مقعد الطالب عرضه 20 سم وطوله 105 سم
 - ظهر المقعد عرضه 12 سم وطوله 105 سم
 - ارتفاع الحديد مع الخشب 85 سم
 - عرض الحديد مقاس 90 * 80 * 75 سم
 - مقسمة إلى 3 دروج

Teacher Table

طاولة مدرس

1. Painted iron profile and good quality melamine wood (mdf) with edging corners.
2. The profile is square with a thickness of 2 mm and dimensions not less than 3 * 3 cm
3. The table has four vertical legs, four horizontal legs at the top, three legs at the bottom, and an angle with dimensions of 2 * 2 cm, a thickness of 2 mm, to support the wood board
4. Table dimensions (80*60*75) cm

1. حديد بروفيل مطلي وخشب ميلامين عالي الجودة (mdf) مع حف الزوايا.
2. يكون البروفيل مربعاً بسماكة 2 مم وأبعاده لا تقل عن 3*3 سم
3. تحتوي الطاولة على أربعة قوائم رأسية، وأربعة قوائم أفقية في الأعلى، وثلاثة قوائم في الأسفل، وزاوية بأبعاد 2*2 سم، وسمك 2 مم، لدعم لوح الخشب
4. أبعاد الطاولة (80*60*75) سم

Teacher Chair

كرسي المدرس

- leather chairs of the first type, not reusable, with iron legs.

- كرسي جلد من النوع الأول بأرجل حديدية.

Closet for Classroom

خزانة صفية

- A workbook cabinet made of 18 mm thick wood (mdv). The cabinet's width is 80 cm, its height is 190 cm, its depth is 40 cm. It consists of two lower and upper shelves.

- خزانة مصنفة من خشب سماكة 18 مم عرض الخزانة 80 سم وارتفاع 190 سم عمق 40 سم مكونة من درفتين سفلية وعلوية.

Fiber Board

سبورات فايبر

- One-piece fiberboard with a wooden or aluminum frame, not less than 1 mm thick, and a holder for placing pens and erasers, with a width of 5 cm, along the entire length of the board, and supported by back cutters (wooden or aluminum), two vertical and one horizontal, to prevent vibration.

- لوح فايبر من قطعة واحدة، بإطار من الخشب أو الألمنيوم، لا يقل سمكه عن 1 مم، وحامل لوضع الأقلام والممحاة، بعرض 5 سم، على كامل طول اللوح، ومدعم بقواطع خلفية (خشبية أو ألمنيوم)، اثنان رأسي وواحد أفقي، لمنع الاهتزاز.